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Abstract (en)
[origin: CN116412702A] The invention relates to a heat exchanger for indirect heat exchange between a first fluid (B) and a second fluid (C) to be
cooled and at least a third fluid (A) to be heated, comprising a plurality of channels, namely a first channel group (1, 2) for the flow of at least the
first fluid and the second fluid, the invention relates to a heat exchanger (1) comprising a first channel group (2) for the flow of a first fluid, a second
channel group (3) for the flow of a third fluid to be in heat exchange relationship with the first fluid and the second fluid, the exchanger comprising:
three sections, the second section (SBC) between the first and third sections (SB, SC); and means (R1) for introducing a first fluid into only part of
the channels of the first channel group in the second section. The invention also relates to an air separation device.

Abstract (fr)
Un échangeur de chaleur pour permettre un échange de chaleur indirect entre un premier et un deuxième fluides (B, C) à refroidir et au moins un
troisième fluide (A) à réchauffer, constitué par une pluralité de passages dont une première série de passages (1,2) pour l'écoulement au moins
du premier et du deuxième fluides, une deuxième série de passages (3) pour l'écoulement du troisième fluide à mettre en relation d'échange
de chaleur avec les premier et deuxième fluides, l'échangeur comprenant trois sections, la deuxième section (SBC) étant entre les première et
troisième sections (SB, SC) et des moyens (R1) pour introduire le premier fluide dans une partie seulement des passages de la première série dans
la deuxième section.
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